
 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 20/3/2025 
 
Του: Κοτίδη Βασιλείου, Βουλευτή Ν. Ημαθίας 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας 

 

ΘΕΜΑ:  «Αποχώρηση του ασθενοφόρου του ΕΚΑΒ από την Αλεξάνδρεια Ημαθίας 

 και έλλειψη μόνιμου Τομέα ΕΚΑΒ στην περιοχή» 

 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Η Αλεξάνδρεια Ημαθίας βρίσκεται αντιμέτωπη με μια σοβαρή υποβάθμιση των υπηρεσιών 
επείγουσας προ-νοσοκομειακής φροντίδας, καθώς, το ασθενοφόρο του ΕΚΑΒ, που είχε 
τοποθετηθεί προσωρινά στην πόλη, αποχωρεί, χωρίς να έχει δημιουργηθεί μόνιμος Τομέας 
ΕΚΑΒ στη περιοχή. Παρά τις σχετικές δεσμεύσεις και τις δημόσιες τοποθετήσεις 
κυβερνητικών στελεχών, μέχρι σήμερα, δεν έχουν γίνει οι απαιτούμενες ενέργειες για τη 
διασφάλιση της μόνιμης λειτουργίας Τομέα ΕΚΑΒ στην Αλεξάνδρεια. Η αποχώρηση του 
ασθενοφόρου θα αφήσει την πόλη και τα γύρω χωριά χωρίς άμεση κάλυψη, σε περίπτωση 
έκτακτων  υγειονομικών περιστατικών, γεγονός που μπορεί να έχει τραγικές συνέπειες ακόμα 
για την ίδια την ζωή των κατοίκων. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε για να διασφαλιστεί η παραμονή ασθενοφόρου 
στην Αλεξάνδρεια και ποιοι είναι οι λόγοι για τους οποίους, μέχρι σήμερα, δεν έχει δοθεί 
οριστική λύση στο ως άνω περιγραφόμενο πρόβλημα, παρά τις επανειλημμένες εκκλήσεις 
των ντόπιων πολιτών και των επαγγελματιών Υγείας της περιοχής; 
 
2. Υπάρχει σχεδιασμός για τη δημιουργία μόνιμου Τομέα ΕΚΑΒ στην περιοχή της 
Αλεξάνδρειας Ημαθίας και αν ναι, ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα υλοποίησής του; 
 
 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΚΟΤΙΔΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 
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